

**Aberdeen Global**  
(the "Company")  
*Société d'Investissement à capital variable*  
35a, avenue John F. Kennedy, L - 1855 Luxembourg  
R.C.S Luxembourg No. B 27471

---

**NOTICE TO SHAREHOLDERS OF**  
**ABERDEEN GLOBAL - INDIAN EQUITY FUND**  
**(THE "SUB-FUND")**

---

We refer to both (i) the notice dated 13 November 2017 whereby we informed you of the decision of the board of directors of the Company (the "**Board of Directors**") to propose to merge Aberdeen Global Indian Equity Limited, a wholly-owned subsidiary of the Sub-Fund (the "**Subsidiary**") into the Sub-Fund (the "**Merger**") and (ii) the subsequent notice published on [www.aberdeen-asset.com](http://www.aberdeen-asset.com) regarding a postponement of the effective date of the Merger.

The Merger was approved by the extraordinary general meeting of the shareholders of the Company which was held on 12 December 2017 (the "**Meeting**"). In accordance with Luxembourg law, the Merger becomes effective on the date of the publication of the minutes of the Meeting in the Luxembourg *Recueil Electronique des Sociétés et Associations* (RESA).

When the Board of Directors decided to postpone the effective date of the Merger due to certain outstanding tax conditions, it was hoped that the Merger would nevertheless take place in January 2018. It has unfortunately proved more difficult than expected to resolve the outstanding conditions and, although efforts are still being made to that end, it may ultimately not be possible for the Merger to take place.

A notice will be published on [www.aberdeen-asset.com](http://www.aberdeen-asset.com) as soon as more information is available.

Your Board of Directors accepts responsibility for the accuracy of the information contained in this letter. To the best of the knowledge and belief of your Board of Directors (who have taken reasonable care to ensure this is the case) the information contained in this letter is in accordance with the facts and does not omit anything likely to affect the importance of such information.

If you have any questions or would like any further information please contact us at our registered office or, alternatively, call one of the following Shareholder Service Centre helplines:

**Europe (excluding UK) and rest of the world +352 46 40 10 820**

**UK +44 (0)1224 425 255**

**Asia +852 2103 4700**

**Aberdeen Global**  
35a, avenue John F. Kennedy, L-1855 Luxembourg  
Telephone: +352 26 43 30 00 Fax: +352 26 43 30 97 [aberdeenstandard.com](http://aberdeenstandard.com)

Authorised and regulated by the CSSF Luxembourg. Registered in Luxembourg No.B B27471.  
Aberdeen Standard Investments is a brand of the investment businesses of Aberdeen Asset Management and Standard Life Investments.

Your Board of Directors believes that the changes are fair and reasonable and are in the best interests of Shareholders.

Yours faithfully,



**Aberdeen Global**

35a, avenue John F. Kennedy, L-1855 Luxembourg  
Telephone: +352 26 43 30 00 Fax: +352 26 43 30 97 [aberdeenstandard.com](http://aberdeenstandard.com)

Authorised and regulated by the CSSF Luxembourg. Registered in Luxembourg No.B B27471.  
Aberdeen Standard Investments is a brand of the investment businesses of Aberdeen Asset Management and Standard Life Investments.

安本環球基金  
(「本公司」)

開放型可變資本投資公司

35a, avenue John F. Kennedy, L - 1855 Luxembourg  
盧森堡註冊號: B 27471

---

安本環球-  
印度股票基金(「子基金」)的  
股東通知

---

我們提述 (i)日期為2017年11月13日的通知,在該通知中,我們曾知會您本公司董事會(下文簡稱「董事會」)提議將Aberdeen Global Indian Equity Limited(子基金的全資附屬公司,下文簡稱「附屬公司」)併入子基金(下文簡稱「合併」)的決定;及(ii)於www.aberdeen-asset.com發佈的關於將合併的生效日期延後的後續通知。

該合併已經本公司於2017年12月12日召開的臨時股東會議(下文簡稱「會議」)批准。根據盧森堡法律規定,該合併將於會議記錄在盧森堡大公國政府公報(RESA)發佈之日生效。

當董事會由於若干尚未解決的稅收狀況而決定將生效日期延後時,我們希望能夠在2018年1月進行合併。但很遺憾,要解決相關情況證實比預期更難,雖然我們仍在不斷努力,但可能最終無法進行合併。

若有更多資訊,我們會盡快在www.aberdeen-asset.com上發佈通知。

董事會對本文件所載資料的準確性負責。本董事會(經採取合理的謹慎措施以確保內容之正確性後)相信,本文件所載資料皆屬真事,且並無遺漏可能有重大影響之任何資料與事項。

如您有任何疑問或希望欲獲進一步詳情,請逕向我們的註冊辦事處聯絡,或者致電以下股東服務中心電話:

歐洲(英國除外)及世界其他地方: +352 46 40 10 820

英國: +44 (0)1224 425 255

亞洲: +852 2103 4700

安本環球基金

35a, avenue John F. Kennedy, L-1855 Luxembourg  
電話: +352 26 43 30 00 傳真: +352 26 43 30 97 aberdeenstandard.com

本董事會相信，本相關變動不僅公平合理，且能符合股東的最佳利益。

此致



**安本環球基金**

35a, avenue John F. Kennedy, L-1855 Luxembourg

電話: +352 26 43 30 00 傳真: +352 26 43 30 97 [aberdeenstandard.com](http://aberdeenstandard.com)

獲盧森堡金融業管理局授權並受盧森堡金融業管理局監管於盧森堡註冊，註冊號: B B27471。  
安本標準投資是安本資產管理與標準人壽管理的投資業務品牌。